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Vorig jaar, aan het einde van de zomer startte 

Van der Bent met zijn bedrijf. De Zuid-Hollander 

werkte meer dan 25 jaar in de visserij en vond 

een nieuwe uitdaging in het boeten van sport-

netten. ‘Het repareren van netten is dagelijks 

werk in de visserij. Buiten de visserswereld doet 

behalve ik niemand dat. Er is gewoon nog nie-

mand in gestapt. Ik beschik over een jarenlange 

ervaring als nettenboeter. Het is alles behalve zo 

maar even te leren. Als nettenboeter in de visserij 

mogen er geen gaten in de netten zitten, want 

anders ontsnappen de vissen. Dat nettenboeten 

gebeurt nog steeds op een ambachtelijke wijze. 

Ik rijg geen losse stukken aan elkaar, maar ik 

maak gebruik van vele knopen en verbindingen. 

Voor netten voor sportdoeleinden en ballenvan-

gers geldt hetzelfde. Ik verricht mijn werk profes-

sioneel en ik lever de kwaliteit die mijn opdracht-

gever van mij verlangt. Als het verstandiger is om 

een nieuw net aan te schaffen dan zeg ik dat 

altijd eerlijk. Bij doelnetten is het bijvoorbeeld in 

de meeste gevallen verstandiger om voor nieuw 

te kiezen. Vaak zijn ze zo versleten dan er geen 

andere oplossing meer is.’

Duurzaamheid speerpunt 

Een van de speerpunten van Van der Bent is 

duurzaamheid. ‘Als er mogelijkheden zijn om 

een net te repareren, dan zet ik daar bij een 

opdrachtgever altijd op in. Het is veel goedkoper 

en veel beter voor het milieu. Netten en touwen 

worden te vaak nog weggegooid.’

De ene na de andere klant 

Om aan opdrachtgevers te komen en om zich 

als nettenboeter bekend te maken, schreef Van 

der Bent vorig jaar veel gemeenten aan. ‘Het 

gevolg was dat ik het in de afgelopen winter 

razend druk had. De ene na de andere klant 

meldde zich. In het vroege voorjaar had ik het 

even wat rustiger en de laatste weken trekken de 

opdrachten weer goed aan. Ook door een artikel 

in Fieldmanager en bericht op de website van dit 

vakblad zorgden voor een nieuwe aanwas van 

klanten.’

Uitgebreid dienstenpakket 

Van der Bent wil zijn uitgebreide dienstenpak-

ket graag nog even benoemen. ‘Gemeenten en 

sportclubs kunnen bij mij terecht voor de repara-

tie van alle soorten sportnetten, die ik ook nieuw 

kan leveren. Daarnaast repareer en verkoop ik 

nieuwe ballenvangers. Verder repareer ik hekwer-

ken bij bijvoorbeeld hockeyvelden. Hekwerk bied 

ik ook nieuw te koop aan.’

Tevreden opdrachtgever 

Bij de gemeente Noordwijk voerde Van der Bent 

niet lang geleden diverse herstelwerkzaamheden 

uit aan netten. Ook repareerde hij hekwerken 

rondom hockeyvelden. ‘Jaap van der Bent is echt 

een vakman,’ zegt Cees Kraaijenoord van de 

gemeente Noordwijk. ‘Hij repareert hangende 

netten ter plaatse en kan dat bij wijze van spre-

ken met zijn ogen dicht doen. Gezien het huidige 

economische tij zouden meer gemeenten moe-

ten overgaan tot het herstellen van netten op 

sportcomplexen. Dit is meestal meer dan de helft 

goedkoper dan het plaatsen van nieuwe netten.’

Katwijker Jaap van der Bent (43) is een 
nettenboeter. Hij repareert onder andere 
voetbalnetten en ballenvangers. ‘En 
dat is veel goedkoper dan de aanschaf 
van nieuwe netten, waarvoor sport-
clubs en gemeenten ook bij mij aan het 
juiste adres zijn. Van der Bent heeft een 
uniek vak, want niemand in Nederland 
behalve hij repareert allerhande netten 
voor sportdoeleinden. Op de Demodag 
Sportvelden in Amsterdam toonde hij 
aan menige bezoeker zijn kunstjes.
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Repareren van netten is veel 
goedkoper dan nieuwe kopen
‘Het is een uitdaging om netten goed te repareren 
en op te hangen’

Jur van der Veen, gemeente Rotterdam:  

‘Sinds vorig jaar is Jaap voor mij werkzaam. Als er een reparatie uitgevoerd kan 

worden doet hij dat op de “ouderwetse vissersinboetwijze”. Vakmanschap is 

meesterschap! Het is vrijwel niet zichtbaar wanneer Jaap netten gerepareerd 

heeft. Als het echt niet anders kan, dan vervangt hij de netten, maar ook dan 

tegen heel lage prijzen. Daar kan niemand tegenop. En als je belt, dan komt hij 

heel snel en geeft gewoon deskundig en onafhankelijk advies. Als er iets gerepa-

reerd kan worden, dan zal hij het net niet gauw vervangen. Maar wanneer alle 

netteneigenaren sneller aan de bel zouden trekken indien er iets stuk is, dan zou 

er minder snel netten moeten worden vervangen.’

Gerard Verweijen, gemeente Zevenaar: 

‘Netten van doelen en ballenvangers repareren wij ook zelf. Trouwens de hekwer-

ken ook. Dit doen we om de levensduur te verlengen. Ook geldt: op tijd repareren 

bespaart veel geld.’

John van der Heijden, gemeente Valkenswaard: 

‘Mooi als je zoiets goed kunt! Het is een idee om een vrijwilliger van de club dit 

aan te leren en dit werk dan bij de club neerleggen. Wij als parkbeheerders zijn 

daar te duur voor, want dan zou het goedkoper zijn om aan het einde van de 

levensduur een net compleet te vervangen.’
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